
 

 

Protokół Nr XXII 

z sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach  

odbytej w dniu 25.11.2019 r. 

w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Świętochłowicach. 

 

Pkt 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności oraz przyjęcie protokołu z obrad  

XX sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 28 października 2019 roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak o godz. 905 dokonał otwarcia 

XXII sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym i stwierdził, zgodnie z listą obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 

21 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 radnych, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Prowadzący obrady przywitał Prezydenta Miasta, Zastępców Prezydenta Miasta, radnych 

oraz mieszkańców miasta.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przystąpiono do przyjęcia protokołu z obrad XX sesji Rady Miejskiej 

w  Świętochłowicach z dnia 28 października 2019 roku. 

 

Przystąpiono do głosowania:  

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:06:09 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 17 

LICZBA OBECNYCH 17 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 4 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 



 

 

 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek NIEOBECNY 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia NIEOBECNY 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził przyjęcie protokołu z obrad  

XX sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 28 października 2019 roku. 

 

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak przypomniał, że wszyscy radni 

otrzymali porządek obrad sesji (załącznik nr 3 do protokołu)  i zapytał, czy są jakieś wnioski 

w tej sprawie. 

 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech złożył wniosek o rozszerzenie 

porządku obrad o 2 projekty  uchwał:  

 

1. w sprawie zmiany uchwały Nr V/26/18 Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 

31 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świętochłowice na 2019 rok 

i umieszczenie go w punkcie 4 porządku obrad. 

 

2. o zmianie uchwały nr XXXII/249/09 Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 

22 kwietnia 2009 r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, 



 

 

 

funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw, a także wysokość 

i warunki wypłacania niektórych innych składników wynagrodzenia w szkołach 

i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto 

Świętochłowice" z późniejszymi zmianami (Dz. Urz. Woj. Śląskiego z 2009 r. Nr 109 poz. 

2388 i poz. 2389) – i umieszczenie go w punkcie 17 porządku obrad. 

 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  rozszerzeniem  porządku  obrad o  projekt  uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr V/26/18 Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 

31 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Świętochłowice na 2019 rok 

i  umieszczeniem  go w punkcie 4 porządku obrad. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:08:23 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 16 

LICZBA OBECNYCH 17 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 4 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam WSTRZYMAŁ SIĘ 

6 Kamiński Jacek NIEOBECNY 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid NIEOBECNY 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia NIEOBECNY 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 



 

 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak stwierdził, że Wysoka Rada wyraziła zgodę na 

wprowadzenie do porządku obrad tego projektu uchwały i umieszczenie go w punkcie 4 

porządku obrad. 

 

Do obradujących dołączył radny Dawid Kostempski. 

 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  rozszerzeniem  porządku  obrad o  projekt  uchwały 

o zmianie uchwały nr XXXII/249/09 Rady Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 

22 kwietnia 2009 r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, 

za wysługę lat i za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw, a także wysokość i warunki wypłacania niektórych 

innych składników wynagrodzenia w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Świętochłowice" z późniejszymi zmianami (Dz. Urz. Woj. 

Śląskiego z 2009 r. Nr 109 poz. 2388 i poz. 2389) – i umieszczeniem go w punkcie 17 

porządku obrad. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:09:38 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 18 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek NIEOBECNY 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia NIEOBECNY 

17 Respondek Łukasz ZA 



 

 

 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak stwierdził, że Wysoka Rada wyraziła zgodę na 

wprowadzenie do porządku obrad tego projektu uchwały i umieszczenie go w punkcie 17 

porządku obrad. 

 

Przystąpiono do głosowania nad zmienionym porządkiem obrad. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:10:02 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 18 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek NIEOBECNY 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia NIEOBECNY 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził, że Wysoka Rada 

zaakceptowała zmieniony porządek obrad (liczący 21 punktów), stanowiący załącznik nr 4 

do protokołu. 



 

 

 

 

 

Pkt 3.  

Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym  

 tj. od dnia 19 października 2019 r. do 15 listopada 2019 r. 

 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym w formie prezentacji multimedialnej.  

  

 Nagranie video  

 

Na salę obrad weszła radna Zofia Pogoda. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zapytał czy ktoś z radnych  chciałby zabrać głos 

w tej sprawie.  

 

W punkcie 3 głos zabrali: 

Radny Łukasz Respondek 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Łukasz Respondek 

 

 Nagranie video  

 

Pkt 4.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/26/18 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 31 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Świętochłowice na 2019 rok. 

 

Skarbnik Miasta p. Monika Tetla przedstawiła projekt uchwały. 

 

Do obradujących dołączył radny Jacek Kamiński. 

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zaprosił radnych do dyskusji. 

 

W punkcie 4 głos zabrali: 

https://youtu.be/DzgDVRnC5CA
https://youtu.be/e3S_vpBU4Ho


 

 

 

Radny Mariusz Kubas 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

 

 Nagranie video  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:27:23 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (19 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 1 „wstrzymującym się”) 

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr V/26/18 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 31 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Świętochłowice na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

https://youtu.be/qO1s69K3yo8


 

 

 

 

Uchwale nadano numer XXII/164/19 i stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 5.  

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru w rejonie ulic Chorzowskiej i Przemysłowej. 

 

Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej p. Joanna Kulik- 

Lachowicz przedstawiła projekt uchwały. 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zaprosił radnych do dyskusji. 

 

W punkcie 5 głos zabrali: 

 

Radna Jadwiga Garbaciok 

Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej p. Joanna Kulik- 

Lachowicz 

Radna Jadwiga Garbaciok – z sali 

Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej p. Joanna Kulik- 

Lachowicz 

 

 Nagranie video  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:32:46 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

https://youtu.be/ZT04zDenpeM


 

 

 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 
 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru w rejonie ulic Chorzowskiej i Przemysłowej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/165/19 i stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru w rejonie Drogowej Trasy Średnicowej, linii kolejowej, ulic Metalowców, 

Wojska Polskiego, Śląskiej i Ceramicznej oraz granicy administracyjnej miasta. 

 

Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej p. Joanna Kulik- 

Lachowicz przedstawiła projekt uchwały. 

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu  w tej sprawie.  

 



 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:34:32 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 
 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru w rejonie Drogowej Trasy Średnicowej, linii kolejowej, ulic Metalowców, 

Wojska Polskiego, Śląskiej i Ceramicznej oraz granicy administracyjnej miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/166/19 i stanowi ona załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 



 

 

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru w rejonie ulic Śląskiej, Wojska Polskiego oraz granicy administracyjnej 

miasta. 

 

Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej p. Joanna Kulik- 

Lachowicz przedstawiła projekt uchwały. 

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:36:22 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 



 

 

 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (11 głosami „za”, przy 10 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru w rejonie ulic Śląskiej, Wojska Polskiego oraz granicy administracyjnej 

miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/167/19 i stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej  

na cele rekreacyjno - wypoczynkowe.  

 

Kierownik Referatu Środowiska p. Beata Grzelec – Spetruk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak poinformował, że Miejska Rada 

Działalności Pożytku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:39:29 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 2 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 



 

 

 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz PRZECIW 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał PRZECIW 

 

Rada Miejska (18 głosami „za”, przy 2 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej  

na cele rekreacyjno - wypoczynkowe.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/168/19 i stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/79/19 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 25 marca 2019 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych realizowanych przez miasto Świętochłowice  

w roku 2019. 

 



 

 

 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Świętochłowicach p. Agnieszka Kilka 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

W punkcie 9 głos zabrała: 

Radna Bożena Wojciechowska – Zbylut 

 

 Nagranie video  

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:42:04 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

https://youtu.be/FIn4h7HxT18


 

 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr X/79/19 Rady Miejskiej  

w Świętochłowicach z dnia 25 marca 2019 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych realizowanych przez miasto Świętochłowice  

w roku 2019. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/169/19 i stanowi ona załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia  

od usunięcia pojazdu na rok 2020. 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego p. Marek 

Króliczek  przedstawił projekt uchwały wnosząc następującą autopoprawkę: 

 

 1) w § 1 usuwa się dodatkowe oznaczenie numerem 1 jednostki redakcyjnej tworzącej  

     jego pełną treść; 

2) w § 2 usuwa się dodatkowe oznaczenie numerem 1 jednostki redakcyjnej tworzącej  

     jego pełną treść; 

3) w § 1 pkt.5 po słowach „ pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej", a przed  

     słowami „7,5 t do 16 t" dopisuje się słowo „powyżej"; 

4) w § 1 pkt.6 po słowach „ pojazd o dopuszczalnej masie całkowitej", a przed  

     słowami „161" dopisuje się słowo „powyżej". 

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:46:31 

 



 

 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 
 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia  

od usunięcia pojazdu na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/170/19 i stanowi ona załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Miasta Świętochłowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 



 

 

 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2020. 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Polityki Społecznej p. Janusz Kalafarski przedstawił 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak poinformował, że Miejska Rada 

Działalności Pożytku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

W punkcie 11 głos zabrała: 

Radna Jadwiga Garbaciok 

 

 Nagranie video  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:52:01 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

https://youtu.be/TgF_zM-WxjU


 

 

 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (11 głosami „za”, przy 10 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Miasta Świętochłowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/171/19 i stanowi ona załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum 

w Zespole Szkół Technicznych i  Zawodowych im. Augustyna Świdra w Świętochło-

wicach w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół Technicznych i Zawodowych im. 

Augustyna Świdra w Świętochłowicach. 

 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech – wygłosił słowo wstępne 

 

 Nagranie video  

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty  p. Dorota Leszczyńska  przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:55:13 

https://youtu.be/FY0jRT4P-wY


 

 

 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (19 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 1 „wstrzymującym się”) 

podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum 

w Zespole Szkół Technicznych i  Zawodowych im. Augustyna Świdra 

w Świętochłowicach w pięcioletnie Technikum w Zespole Szkół Technicznych 

i Zawodowych im. Augustyna Świdra w Świętochłowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/172/19 i stanowi ona załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 13 



 

 

 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Technicznych i Zawodowych  

im. Augustyna Świdra w Świętochłowicach w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące 

dla Dorosłych w Zespole Szkół Technicznych i Zawodowych im. Augustyna Świdra 

w Świętochłowicach. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty  p. Dorota Leszczyńska  przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:56:40 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 



 

 

 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Technicznych i Zawodowych  

im. Augustyna Świdra w Świętochłowicach w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące 

dla Dorosłych w Zespole Szkół Technicznych i Zawodowych im. Augustyna Świdra 

w Świętochłowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXI/173/19 i stanowi ona załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego II Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Integracyjnymi im. Mikołaja Reja 

w Świętochłowicach w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Mikołaja Reja w Świętochłowicach. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty  p. Dorota Leszczyńska  przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 09:58:51 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 



 

 

 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego II Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Integracyjnymi im. Mikołaja Reja 

w Świętochłowicach w czteroletnie II Liceum Ogólnokształcące z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Mikołaja Reja w Świętochłowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/174/19 i stanowi ona załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 1 w Świętochłowicach w czteroletnie I Liceum 

Ogólnokształcące im. Jana Kochanowskiego w Świętochłowicach. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty  p. Dorota Leszczyńska  przedstawiła projekt 

uchwały.  

 



 

 

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 10:00:11 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 1  w  Świętochłowicach w czteroletnie I Liceum 

Ogólnokształcące im. Jana Kochanowskiego w Świętochłowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 



 

 

 

 

Uchwale nadano numer XXII/175/19 i stanowi ona załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum  

nr 3 w Zespole Szkół i Pracy Pozaszkolnej w Świętochłowicach. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty  p. Dorota Leszczyńska  przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu w tej sprawie. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 10:01:37 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid ZA 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 



 

 

 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (20 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 0 „wstrzymujących się”) 

podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum  

nr 3 w Zespole Szkół i Pracy Pozaszkolnej w Świętochłowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/176/19 i stanowi ona załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały nr XXXII/249/09 Rady Miejskiej 

w Świętochłowicach z dnia 22 kwietnia 2009 r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki pracy, 

szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i doraźnych zastępstw, a także wysokość  i warunki wypłacania niektórych innych 

składników wynagrodzenia w szkołach  i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Świętochłowice" z późniejszymi zmianami (Dz. Urz. 

Woj. Śląskiego z 2009 r. Nr 109 poz. 2388 i poz. 2389). 

 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech  przedstawił projekt uchwały.  

 

W obradach uczestniczy 20 radnych. 

 

Prezes Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego p. Grażyna Sosna 

odczytała:  

1. opinię Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty 

w Chorzowie – stanowiącą załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

2. opinię Zarządu Oddziału ZNP w Świętochłowicach – stanowiącą załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu. 



 

 

 

 

W punkcie 17 głos zabrali: 

Radna Zofia Pogoda 

Radna Jadwiga Garbaciok 

Radny Mariusz Kubas – w imieniu radnych Rafała Świerka oraz własnym – złożył 

wniosek formalny o zmianę zapisu w  pkt 2  paragraf 1, proponując nowy zapis:  

„2) powierzenie wychowawstwa klasy  w wysokości 300 zł natomiast powierzenie opieki nad 

oddziałem przedszkolnym w wysokości 300 zł.” 

Radny Dawid Kostempski 

Radny Łukasz Respondek 

Radna Zofia Pogoda 

I Zastępca Prezydenta Miasta p. Sławomir Pośpiech 

Prezydent Miasta p. Daniel Beger 

Radny Rafał Świerk 

Radny Dawid Kostempski 

Radny Adam Jankowiak 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Mariusz Kubas 

Radny Łukasz Respondek 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

Radny Dawid Kostempski – z sali 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak 

 

 Nagranie video  

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym 

zgłoszonym przez radnego Mariusza Kubasa, odczytując proponowany przez radnego zapis:  

„2) powierzenie wychowawstwa klasy  w wysokości 300 zł natomiast powierzenie opieki nad 

oddziałem przedszkolnym w wysokości 300 zł.” 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym radnego Mariusza Kubasa. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 10:50:51 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 10 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 9 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

https://youtu.be/z4oZ2b0bnFk


 

 

 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin PRZECIW 

2 Beger Agnieszka PRZECIW 

3 Garbaciok Jadwiga WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Grudniok Tomasz PRZECIW 

5 Jankowiak Adam ZA 

6 Kamiński Jacek PRZECIW 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid PRZECIW 

13 Nowak Zbigniew PRZECIW 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur PRZECIW 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena PRZECIW 

20 Łataś Rafał PRZECIW 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził, że wniosek zyskał 

aprobatę Rady Miejskiej. 

 

Radni zawnioskowali o przygotowanie projektu uchwały z naniesionymi poprawkami. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak zarządził przerwę w obradach.  

 

Od godz. 10.50 o godz. 11.15 nastąpiła przerwa w obradach. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

W sesji uczestniczy 19 radnych. 

 

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 

TYP GŁOSOWANIA Jawne DATA GŁOSOWANIA 2019-11-25 11:19:52 

 

LICZBA UPRAWNIONYCH 21 GŁOSY ZA 18 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 



 

 

 

LICZBA NIEOBECNYCH 1 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ 1 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

UPRAWNIENI DO GŁOSOWANIA 

LP NAZWISKO I IMIĘ GŁOS 

1 Bawej Marcin ZA 

2 Beger Agnieszka ZA 

3 Garbaciok Jadwiga ZA 

4 Grudniok Tomasz ZA 

5 Jankowiak Adam NIE ODDAŁ GŁOSU 

6 Kamiński Jacek ZA 

7 Karcz Bartosz NIEOBECNY 

8 Kostempski Dawid ZA 

9 Król Gerda ZA 

10 Kubas Mariusz ZA 

11 Kurek Henryk ZA 

12 Malcherek Dawid WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Nowak Zbigniew ZA 

14 Owoc-Kania Urszula ZA 

15 Pawłowski Artur ZA 

16 Pogoda Zofia ZA 

17 Respondek Łukasz ZA 

18 Wichura Dorota ZA 

19 Wojciechowska-Zbylut Bożena ZA 

20 Łataś Rafał ZA 

21 Świerk Rafał ZA 

 

Rada Miejska (18 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” oraz 1 „wstrzymującym się” 

 i 1 głosie nieoddanym ) podjęła uchwałę o zmianie uchwały nr XXXII/249/09 Rady 

Miejskiej w Świętochłowicach z dnia 22 kwietnia 2009 r. w sprawie przyjęcia 

„Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat i za warunki 

pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i doraźnych zastępstw, a także wysokość  i warunki wypłacania niektórych innych 

składników wynagrodzenia w szkołach  i placówkach oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Świętochłowice" z późniejszymi zmianami (Dz. Urz. 

Woj. Śląskiego z 2009 r. Nr 109 poz. 2388 i poz. 2389). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak stwierdził podjęcie uchwały. 

 

Uchwale nadano numer XXII/177/19 i stanowi ona załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

 



 

 

 

 

Pkt 18 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz wolne wnioski zgłoszone przez radnych 

Rady Miejskiej w Świętochłowicach. 

 

Prowadzący obrady p. Zbigniew Nowak przypomniał radnym, że  na podstawie paragrafu 

29 Statutu Miasta odpowiedzi na wnioski zapytania i interpelacje złożone na poprzedniej 

sesji zostały udzielone radnym na piśmie. Ponadto, zgodnie z art. 24 ust. 7 ustawy 

o samorządzie gminnym są one publikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Nowak zobowiązał się odczytać odpowiedzi 

zainteresowanym radnym na kolejnej sesji  Rady Miejskiej. 

 

 

Pkt 19 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 1 interpelację w sprawie „wygładzenia” nawierzchni 

chodnika przy kościele Najświętszego Serca Pana Jezusa w Piaśnikach (na odcinku od 

cmentarza około 100 m w stronę skrzyżowania z ul. Chorzowską) oraz na trakcie pieszym 

z ul. Ślęzan w stronę przystanku tramwajowego przy ul. Bytomskiej – Jodłowej. Radna 

sugeruje „ponowne ułożenie płytek chodnikowych oraz wymianę kilku skruszonych, 

popękanych i wystających ponad poziom nawierzchni chodników.” 

 

Radny Dawid Kostempski - złożył 3 interpelacje adresowane do Prezydenta Miasta 

p. Daniela Begera: 

1. w sprawie wyłączenia z eksploatacji budynku mieszczącego się przy ul. Rudzkiej  

10 w Świętochłowicach oraz przyznanie lokali mieszkalnych dwóm lokatorom z uwagi  

na „koszmarny stan techniczny grożący zawaleniem ze względu na naruszone 

fundamenty, zmurszałe stropy i zawilgocone ściany”. Radny prosi o pilne zwrócenie 

się do Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego o opinię w w/w sprawie. 

Radny wskazuje, że szczególnej pomocy potrzebuje XXXXXXXXXXXXXXX 

(zamieszkująca lokal XXXXXXXXXXXXX) wnioskując jednocześnie o objęcie całej 

rodziny kompleksową opieką socjalną przez Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Świętochłowicach.  

 



 

 

 

2. w sprawie „szybkiego przyznania lokalu mieszkalnego decyzją Prezydenta Miasta 

XXXXXXXXXXXXXXX” (zamieszkałej obecnie w lokalu przy ul. św. Jana, do którego 

nie ma tytułu prawnego). Radny sugeruje, że „zainteresowana powinna zostać objęta 

kompleksową opieką socjalną przez Ośrodek Pomocy Społecznej.” 

 

3. w sprawie podania informacji: 

• jakie jest zadłużenie miasta wobec Zarządu Transportu Metropolitalnego, 

(czyli podmiotu, który za nasza gminę organizuje transport publiczny) na 

dzień 25.11.2019 r.? 

• jaka jest kwota zaległości Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Lokalowej 

Sp. z o.o. wobec wspólnot mieszkaniowych, którymi zarządza? 

 

W trakcie wypowiedzi Radny Dawid Kostempski poinformował Przewodniczącego 

Rady Miejskiej p. Zbigniewa Nowaka, że posiada zgodę na podanie danych 

osobowych w/w lokatorów, jednak nie wpłynęła ona do Kancelarii Rady Miejskiej  

(przypisek protokolanta). 

 

Radny Dawid Malcherek - złożył 1 interpelację w sprawie naprawy nieczynnej latarni 

usytuowanej przy przejściu dla pieszych w pobliżu wyjazdu z ulicy Drzymały.  

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 1 zapytanie w sprawie powołania Powiatowej 

Społecznej Rady  do Spraw Osób Niepełnosprawnych. Radny zapytuje: 

• „Dlaczego  Rada nie ukonstytuowała się? 

• Z jakiego powodu Prezydent Miasta odwleka to posiedzenie? 

• Czy w związku z tym, że termin został przekroczony konieczne będzie wydanie 

kolejnego zarządzenia?” 

Ponadto w związku z powołaniem Pełnomocnika ds. Osób Niepełnosprawnych radny 

zapytuje: 

• „Dlaczego na stronie Urzędu Miejskiego cały czas widnieją dane poprzednika? 

• Z jakiego powodu? 

• Do kogo obecnie mają się zgłaszać osoby niepełnosprawne?” 

 

 

Pkt 20 

Wolne wnioski i oświadczenia. 

 



 

 

 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Henryk Kurek 

Radny Dawid Kostempski 

Radny Mariusz Kubas  

Radny Tomasz Grudniok 

 

 Nagranie video  

 

Pkt 21 

Zakończenie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godz. 1145 Przewodniczący Rady Miejskiej 

p. Zbigniew Nowak  zakończył obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Świętochłowicach. 

 

 

Protokołowała 

 

Danuta Goik 

 

 

 

 

https://youtu.be/ImahNYGyims

